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Betreft: antwoordbrief sportpark De Omloop 

 

Geachte dames en heren, 

 

INLEIDING 

Op 15 april 2023 ontvingen wij uw brief over het staken van de gesprekken over het sportpark De 

Omloop. Ook hebben wij kennisgenomen van het artikel dat over dit onderwerp in de Schakel is 

verschenen. Hieronder treft u onze reactie op uw brief.  

 

REACTIE 

Wij vinden het jammer dat u niet eerst contact heeft opgenomen met de verantwoordelijk 

portefeuillehouder om uw zorgen te uiten over de ambtelijke gesprekken tussen de gemeente en de 

vertegenwoordigers van de twee verenigingen. Immers in het laatste gesprek met de ambtelijke 

werkgroep is door de verenigingen aangegeven dat in eigen kring het verloop van de gesprekken 

geëvalueerd zal worden en dat hierover wordt teruggekoppeld in de ambtelijke werkgroep.  

 

In de afgelopen maanden heeft u met de gemeente gesprekken gevoerd over het programma van 

eisen voor het nieuwe sportpark. In eerste instantie werden die gevoerd op bestuurlijk niveau. Daarna 

zijn ze, met wederzijdse instemming, voortgezet op ambtelijk niveau. Onze gezamenlijke inzet was het 

uitwisselen van informatie en standpunten om het programma van eisen inhoudelijk goed in beeld te 

krijgen. Van een onderhandeling ter voorbereiding van bestuurlijke besluitvorming was op dit moment 

nog geen sprake.  

 

Wij waren dan ook verrast dat u op 15 april een brief stuurt aan college en raad met daarin uw 

bevindingen van deze gesprekken. Dit betrof immers nog geen eindresultaat. In uw brief spreekt u 

over een aanbod “nieuw voor oud” maar dit “aanbod” wordt niet onderbouwd. Juist dit is een van de 



punten die in het ambtelijk overleg uitgezocht moet worden juist om samen met de verenigingen te 

werken aan de oplossing voor een nieuw sportcomplex.  

 

U stelt in uw brief ook dat het niet zinvol is om met de gemeente in gesprek te blijven zolang de 

gemeente de huidige accommodaties met al haar functionaliteiten niet terugbouwt. Ook geeft u aan 

dat u, als de gemeente hier niet in meegaat, genoodzaakt bent te blijven op de huidige locatie.  

 

Zoals gezegd herkennen wij het door u geschetste beeld niet. Dat vinden wij jammer maar geven 

graag een vervolg aan de gesprekken om te komen tot gezamenlijk gedragen en haalbaar plan dat 

voor het zomerreces aan de gemeenteraad kan worden voorgelegd. Gesprekpunten zijn wat ons 

betreft een realistisch programma van eisen voor twee verenigingen gebaseerd op de KNVB-normen 

en gedeeld gebruik. Ook horen wij van u in het eerstvolgende gesprek graag of, en zo ja hoe, u de rol 

van bouwheer gaat oppakken en wat de gemeente kan betekenen in de faciliterende rol. Wij hebben 

de heer Florijn, gemeentesecretaris a.i. de opdracht gegeven met u hierover in gesprek te gaan. 

 

Na afronding van de ambtelijke gesprekken gaan wij als college graag met u in gesprek over de 

uitkomsten en consequenties voor u als verenigingen en ons als college ter voorbereiding op de 

behandeling van het gezamenlijke resultaat in de gemeenteraad.   

 

VERVOLG 

Wij rekenen en hopen op uw constructieve medewerking. Ons secretariaat neemt op korte termijn 

contact met u op voor het maken van een afspraak.  

 
 

VRAGEN 

Heeft u nog vragen over deze brief, neem dan contact op met Jeannette Wijnmalen. Haar 

contactgegevens staan bovenaan deze brief vermeld.  

 

 

Met vriendelijke groet, 

het college van de gemeente Albrandswaard, 

de secretaris a.i., de burgemeester, 

  
Vincent Florijn drs. Jolanda de Witte 

 

    

 

 

 


